

Please READ! V10 Timing using QR code

V10 虛擬賽使用QR code計時，兩種選擇：實時掃描，或拍攝QR code 事後上傳。

- ❑ 計時系統以起點（香港仔）及終點（中環）的QR code 掃描 / 拍攝時間為準，計算官方成績及排名。請務必要在起點及終點紀錄。
- ❑ 中途兩打卡點，純粹供計算分段成績供您個人紀錄用，如果從缺，亦不影響總時間及排名。因此如果在打卡點找不到QR code，可以繼續比賽，唯一影響是沒有分段時間。
- ❑ 無論是實時掃描，或上傳攝影QR Code，所有成績均需伴隨上傳的Strava 或 Garmin GPS 軌績連結，經賽會核實無偏離路線及時間吻合後，方能獲得排名。
- ❑ 無論是實時掃描，或上傳攝影QR Code，**均只能計時一次**；即是若採用實時掃描，成績就會即時紀錄，如真正比賽一樣不可重跑。如您會多次試跑，請選擇離線模式，不要掃描，試跑時改用拍攝QR code 的方式紀錄。

實時掃描流程：

- 1) 起步前，在手機登入 www.raceresults.com.hk，進入你已報名的V10賽事，點選計時鏈結的頁面。
- 2) 到達各個計時點，找到現場QR Code後，在頁面按“Scan QR Code”，允許存取你的相機及相簿後，掃描QR code。
- 3) “QR Code Recognized”，即已完成紀錄。

多次試跑，上傳QR Code照片流程：

- 1) 活動時無需登入系統，到達時請用手機相機拍攝QR Code。
 - 2) **Apple iphone / ipad:** 由於iOS的安全設定不能直接由手機上傳照片的拍攝時間，因此請先將QR Code 照片同步到個人電腦內，再由電腦登入 www.raceresults.com.hk，進入你已報名的V10賽事，點選計時鏈結的頁面，按“Upload Photo of QR Code，將拍攝的各張 QR code 上傳，出現“Checkpoint Recorded!”便完成。
 - 3) **Android:** 完成活動後，直接用手機登入 www.raceresults.com.hk，進入你已報名的V10賽事，點選計時鏈結的頁面，按“Upload Photo of QR Code，將手機內拍攝的各張 QR code 上傳，出現“Checkpoint Recorded!”便完成。
- ❑ 考慮虛擬賽期長達一個月，QR code 有可能受損，賽會每週兩次定期巡查賽道，並補回遺失或受損的QR code。

Happy Running!

V10 Virtual Race uses QR Code for timing, and you can choose either a) real time scanning, or b) photo taking of QR code then upload post-run.

- ❑ For official time and ranking, timing system uses the check-in (either scan or photo taking) time at Start Point (Aberdeen) and End Point (Central) to calculate race time. No race time would be recorded without QR code recorded at these 2 points.
- ❑ The TP1 and TP2 points are only for split time recording for your own keeping, and would not affect your total race time. Feel free to proceed if you cannot locate the QR codes at these points; the only impact is that you will have no split time.
- ❑ Whether real-time scan or photo taking, our results must be accompanied with a Strava / Garmin GPS track link uploaded for verification purpose, to ensure you have strictly followed the race course without shortcutting. Results would only be made official and ranked after GPS is uploaded.
- ❑ Just like a real race, **you can only time yourself ONCE**, so if you run and scan QR codes, your race time is finalized after you reached end point and cannot be overridden. So if you plan to run a few times to get a best PB, use the photo-taking rather than real time scanning. And same goes for photo-taking: you can only upload once. Your uploaded time cannot be overridden by a second upload.

Real time Scanning process :

- 1) Log-in to www.raceresults.com.hk prior to start, enter your V10 race page and click into the timing link.
- 2) When you reach your timing point, find the relevant QR code, then press “Scan QR Code”, allow the system to access your camera and film role, then scan the QR code.
- 3) When “QR Code Recognized” is displayed, it is recorded and you are good to go. .

Multiple run, QR code photo-taking process:

- 1) No need to log-in to timing system when you run. Simply take pictures of QR code on every run. |
- 2) **Apple iphone / ipad:** due to security reasons iOS blocks photo-taking time info, so direct upload from iOS would not be possible. Please sync your QR codes photos of your best run to a PC, then log-in to www.raceresults.com.hk on the PC, click into the timing link, then “Upload Photo of QR code”. When “Checkpoint Recorded!” is displayed the timing point is recorded.
- 3) **Android:** . You can directly upload QR code photos from your phone. Log-in to www.raceresults.com.hk on your phone, click into the timing link, then “Upload Photo of QR code”. When “Checkpoint Recorded!” is displayed the timing point is recorded.

- ❑ Given the QR codes could be damaged or lost during the one-month race period, we would patrol the course twice a week to replace any QR code that is inoperable.

Happy Running !